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Opening 40 

Ferdinand Schotman opent de vergadering om 20.16 uur. 41 

Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied.  42 

 43 

Vaststellen agenda 44 

De agenda wordt per acclamatie aangenomen. 45 

 46 

Mededelingen 47 

Ferdinand Schotman leest de feitjes van de dag niet voor. Hij geeft aan dit vergeten te zijn. 48 

Casper Veenhuysen vraagt of Ferdinand Schotman na de eerstvolgende schorsing toch de feitjes van 49 

de dag kan voorlezen. 50 

Ferdinand Schotman zegt dit te zullen doen. 51 

 52 

Bespreking notulen 68e ALV 53 

Jeroen Dols vraagt of er vanuit de ALV de behoefte bestaat om de notulen per pagina te bespreken. 54 

Ferdinand Schotman zegt dat de notulen per tien pagina’s besproken zullen worden. 55 

Fred zegt dat we per tien pagina’s zullen spreken. 56 

 57 

Pagina 1-79 58 

Geen opmerkingen. 59 

 60 

Geheel  61 

Jeroen Dols vraagt of er ooit nagedacht is om een actiepuntenlijst op te nemen in de notulen. 62 

Bas Mandos zegt dat er dan beter nagedacht kan worden over een andere manier van notuleren, die 63 

notulen oplevert die beter te lezen zijn voor de ALV. Hij zegt dat als de ALV de notulen toch niet 64 

meer leest en het doet met een samenvatting, het nut van de hele notulen uitwerken volstrekt zoek 65 

is. 66 

Jeroen Dols zegt dat hij zijn complimenten naar Bas Mandos wil uiten voor het stuk. 67 

Erik Stoelinga zegt dat hij het een goed idee vindt om na te denken over een andere manier van 68 

notuleren. Hij zegt dat hij daarnaast Bas Mandos wil bedanken voor het opofferen van zijn zomer. 69 

 70 

Vaststellen notulen 68ste ALV 71 

De notulen van de 68ste ALV worden per acclamatie aangenomen. 72 

 73 

Bespreking jaarverslag XVIIIe bestuur 74 

Pagina 6 75 

Borg Muller zegt dat er bij het stuk over de derdejaars leden gesproken wordt over een derde 76 

halfjaar. 77 

Ferdinand Schotman zegt dat dit aangepast zal worden. 78 

 79 

Pagina 9 80 

Irene Wilde zegt dat zij de sfeerimpressies op Instagram wel gemist heeft. 81 

Famke Veenstra zegt dat de opmerking erin staat omdat er weinig respons op gegeven werd. 82 



Irene Wilde zegt het volgende bestuur aan te willen raden dit wel te doen. Ze zegt dat er veel 83 

mensen zijn die niet actief zijn maar het middels de sfeerimpressies wel leuk vinden om op de 84 

hoogte te blijven. 85 

 86 

Pagina 10 87 

Jeroen Dols zegt dat hij dacht dat het bestuur zou proberen het oude account terug te krijgen. 88 

Ferdinand Schotman zegt dat Twitter geen fysieke klantenservice heeft. Hij zegt dat er twee 89 

pogingen zijn ondernomen die geen reactie kregen, waarna besloten is een nieuw account te 90 

openen. 91 

 92 

Pagina 11 93 

Milan van Amerongen vraagt of er al een oplossing voor de website is gevonden. 94 

Bas Mandos zegt dat er gewerkt moet gaan worden met een externe cloudopslag waarbij foto’s per 95 

map beveiligd kunnen worden met een wachtwoord, naast een hosting voor de website zelf. Hij zegt 96 

dat dit idee nog uitgevoerd moet worden. 97 

 98 

Pagina 17 99 

Casper Veenhuysen zegt dat er in het stuk staat dat de opvolgster van de commissaris interne 100 

betrekkingen de verantwoordelijkheid over de inhoud nam, maar dat herkent de commissie niet. 101 

Famke Veenstra vraagt of Casper Veenhuysen deze overdracht meer officieel had willen zien. 102 

Casper Veenhuysen zegt dat dat niet zo is, maar hoe het nu beschreven staat klopt het in zijn 103 

beleving niet. 104 

Famke Veenstra zegt dat het zo opgeschreven is omdat er een overdracht met Rose Snijders 105 

plaatsvond, die niet plaatsvond met de commissie zelf. Zij zegt dat het haar spijt dat dit de 106 

commissie niet duidelijk is geweest. Ze zegt het niet formeler opgeschreven te hebben om het stuk 107 

op te leuken. 108 

Jeroen Dols vraagt of de Klonie ook voor het jaar 2020-2021 vastgelegd is. 109 

Bas Mandos zegt dat hij naar een nieuwe locatie heeft gezocht de voorbije maanden, maar binnen 110 

het budget en de wensen van ismus leverde dit niets op. Hij zegt dat hij het kandidaatsbestuur heeft 111 

aangeraden om bij andere verenigingen na te vragen. Zo werd ook de Klonie gevonden. 112 

Jeroen Dols vraagt of er dan aan een andere invulling van het weekend gedacht moet worden. 113 

Bas Mandos zegt dat naar zijn weten de Klonie niet de hel is. 114 

Jeroen Mooijman zegt dat veel andere verenigingen op vergelijkbare afstanden zitten, dat leverde 115 

dus weinig op. 116 

Casper Veenhuysen vraagt of het bestuur de career day als succes ziet, los van de opkomst. 117 

Ferdinand Schotman zegt dat er met de vakgroep besloten is om te opkomst tot een van de doelen 118 

te maken. Het doel was om het bezoek aan die dag zo goed als mogelijk te faciliteren. Hij zegt dat bij 119 

de bijeenkomsten waar hij zelf aanwezig was mensen enthousiast en betrokken waren.  120 

Arthur Kampschuur zegt dat ook met prof. dr. Wissenburg besproken is dat wanneer de 0,7 punt PEP 121 

bonus in stand blijft, elke student in zijn of haar studiecarrière de career day bezocht zal hebben. 122 

Daarnaast waren mensen bezoekers positief verrast over het programma. 123 

Casper Veenhuysen vraagt hoe het kan dat er een commissielid geen lid van ismus was. 124 

Famke Veenstra zegt dat dit onbekend was tot de uitnodigingen voor de ALU verstuurd werden. Ze 125 

zegt dat de desbetreffende persoon via Quintano Codrington bij de commissie kwam, later kwam 126 



Bas Mandos erachter dat ze geen lid was. Ze is toen alsnog gevraagd lid te worden, maar daar had ze 127 

geen behoefte meer aan. 128 

Casper Veenhuysen vraagt of het klopt dat dit eenmalig is. 129 

Famke Veenstra zegt dat dit uiteraard eenmalig is. 130 

Milan van Amerongen zegt de laatste zin in het stuk betreffende de kascontrolecommissie niet 131 

duidelijk te vinden. Hij vraagt of er wel of geen draaiboek wordt opgesteld. 132 

Famke Veenstra zegt dat de zin slaat op haar betrokkenheid bij het draaiboek. Het draaiboek komt 133 

er sowieso. 134 

  135 

Pagina 21 136 

Casper Veenhuysen zegt dat de energie in internationals beter in eigen leden gestoken kan worden, 137 

de groep is gewoon niet te bereiken. Hij vraagt van wie het budget internationalisering aangewend 138 

mag worden voor internationals hier. Het is toch ons geld. 139 

Casper Veenhuysen zegt dat de energie die in internationals gestoken wordt beter in eigen leden 140 

gestoken kan worden, want de groep is gewoonweg niet te bereiken. Hij vraagt van wie het budget 141 

voor internationalisering aangewend mag worden voor het betrekken van de internationals in 142 

Nijmegen, gezien het het geld van ismus is. 143 

Ferdinand Schotman zegt dat de vakgroep het geld ter beschikking heeft gesteld om een congres 144 

mee te organiseren, maar de vakgroep vindt het inmiddels prima als het geld besteed wordt aan het 145 

betrekken van Nijmeegse internationals. Hij zegt dat het opvolgende bestuur een walking tour voor 146 

(pre-)masterstudenten heeft georganiseerd, waar één international aanwezig was. 147 

Casper Veenhuysen zegt dat het opvolgende bestuur zich moet focussen op de groep van (pre-148 

)masterstudenten, met internationals als mogelijke bijvangst. 149 

Milan van Amerongen zegt te lezen dat er een advies is geschreven voor het opvolgende bestuur. Hij 150 

vraagt naar uitleg over dat advies. 151 

Ferdinand Schotman zegt dat hier een opsomming aan punten in staan, zoals het lid maken van 152 

internationals tijdens de NSM Welcome Day, het dan al een activiteit voor internationals in het 153 

vooruitzicht kunnen stellen en om het geld daadwerkelijk te besteden aan activiteiten met en voor 154 

internationals. Hij zegt dat hier ook in staat dat het goed is om te letten op Engelstalige lezingen 155 

wanneer mogelijk of om activiteiten te houden voor masterstudenten in het algemeen. 156 

 157 

Pagina 22 158 

Casper Veenhuysen zegt dat de zin over de selectie van de leden van de PiP-commissie hem en Milan 159 

van Amerongen verbaast. Hij zegt dat bij ismus iedereen altijd lid kon worden, waar de andere 160 

verenigingen een strenge selectie kenden. Hij vraagt wat er sinds zijn tijd veranderd is. 161 

Ferdinand Schotman zegt dat het echt helpt als er commissieleden zijn die goed liggen binnen de 162 

vereniging. Hij zegt dat de commissieleden van de andere verenigingen vorig jaar weinig eigen leden 163 

wisten mee te nemen. 164 

Casper Veenhuysen vraagt naar het beleid van komend jaar. 165 

Ferdinand Schotman zegt dat Jeroen Mooijman mee is gegeven welke functies bij welke personen 166 

passen, en waar internationals al dan niet in dat plaatje passen. 167 

Milan van Amerongen zegt nu het idee te hebben dat de leden van de PiP-commissie goed binnen de 168 

vereniging moeten liggen in plaats van capabel moeten zijn. Hij zegt dat dit hem een slecht idee lijkt. 169 



Ferdinand Schotman zegt dat alleen meegegeven is om het mee te laten wegen, niet om het als 170 

criterium te hebben. Hij zegt dat dit meegegeven is aan EOS en Machiavelli omdat hun opkomst erg 171 

tegenviel. 172 

Milan van Amerongen vraagt op basis waarvan er nu bij ismus geselecteerd zal worden. 173 

Ferdinand Schotman zegt dat dit aan het opvolgende bestuur is. 174 

 175 

Pagina 23 176 

Irene Wilde zegt het jammer te vinden dat de ESV stopt met BiEM-feesten. Ze vraagt of er bij de 177 

verenigingen bij is gehouden wat ze ieder in de voorverkoop hebben gekocht, want dat kan helpen 178 

bij de vraag of een nieuwe locatie nodig is. 179 

Arthur Kampschuur zegt dat die gegevens in de boekhouding van SVM staan. Hij zegt dat hij 180 

verleden week nog hoorde dat de Molenstraat wil heronderhandelen over de contracten, dus er is 181 

een goede kans dat de oude deal toch niet behouden blijft. 182 

Irene Wilde zegt dat het dan goed is om dit mee te nemen. 183 

 184 

Pagina 24 185 

Irene Wilde zegt haar complimenten te willen uiten voor de twee nieuwe sponsoren. Ze vraagt of zij 186 

voor langer dan dit jaar behouden blijven. 187 

Arthur Kampschuur zegt dat DressMe al is verlengd, Krijger  & Partners is afhankelijk van de binding 188 

tussen de CEO en Boris de Geest. 189 

Irene Wilde zegt dat ze in het financieel jaarverslag bedragen heeft gezien van bedrijven die nu niet 190 

vermeld staan. Ze vraagt of dit nieuwe sponsoren betreft. 191 

Arthur Kampschuur zegt dat dit eenmalige bijdragen waren. 192 

Irene Wilde zegt het leuk te vinden dat de membercard er nog altijd is. Ze zegt dat het alleen wel 193 

zaak is om de membercard ook echt te promoten, het is zonde als er weinig gebruik van wordt 194 

gemaakt. 195 

Ferdinand Schotman zegt dat dat meegegeven zal worden aan het opvolgende bestuur. 196 

Jeroen Dols zegt dat de membercard ook nieuwe leden aan kan trekken. 197 

Marije Berga vraagt hoe het bestuur de promotie van de membercard middels mond-op-mond 198 

reclame heeft uitgevoerd. 199 

Irene Wilde zegt zich af te vragen hoeveel bestuurspunten Arthur Kampschuur wel niet binnen heeft 200 

gehengeld.  201 

Arthur Kampschuur zegt dat dit een foutje is. 202 

Milan van Amerongen zegt dat er nadelen bij Café Lenthe staan genoemd, maar geen oplossingen. 203 

Arthur Kampschuur zegt dat de problemen al langer spelen. In het voorgaande jaar was er minder 204 

last van de besloten evenementen dan dit jaar. Ook de komst van disputen was onverwachts. Hij 205 

zegt dat er met Boeland goed contact is, met Elegast wat minder. Hij zegt dat er niet echt een 206 

oplossing is, het probleem ligt bij de agenda van de eigenaren. 207 

Milan van Amerongen vraagt of er voor het komende jaar van die agenda nog niets bekend is. 208 

Arthur Kampschuur zegt dat besloten evenementen onbekend zijn, waar Elegast er vermoedelijk op 209 

donderdagavond borrelt. 210 

Irene Wilde zegt dat er weinig te doen valt aan de disputen, al botst het nooit heel erg met leden van 211 

ismus. Ze zegt dat er bij andere kroegen nog meer externe mensen aanwezig zullen zijn, ismus is 212 

gewoon te klein om een eigen kroeg te vullen. 213 

 214 



Pagina 26 215 

Jeroen Dols vraagt of de opkomst van het kennismakingsweekend met 59 deelnemers de hele 216 

opkomst betreft, of alleen de mensen die er het hele weekend waren. Hij zegt zich te kunnen 217 

herinneren dat er meer dan 60 aanwezigen waren. 218 

Linda Gebel zegt dat er in totaal 59 mensen aanwezig zijn geweest. 219 

 220 

Pagina 27 221 

Casper Veenhuysen vraagt wanneer het moordspel ten einde is gekomen. 222 

Famke Veenstra zegt dat ze denkt dat dit ergens in het afgelopen jaar gebeurde. 223 

Jeroen Mooijman zegt dat in februari duidelijk werd dat Edwin Jans gewonnen had, waarna hij op de 224 

ALU werd gekroond. 225 

Irene Wilde zegt dat het BOW-ismusdebat een lage opkomst had, wat in haar bestuursjaar ook het 226 

geval was. Ze zegt dat het misschien een idee is voor het opvolgende bestuur om een invulling te 227 

bedenken waar mensen wel op afkomen. Ze zegt dat het idee echt leuk is, maar de opkomst 228 

weerspiegelt dat niet. 229 

Jeroen Dols zegt dat er sowieso weinig animo lijkt te bestaan voor echt formele activiteiten. Hij zegt 230 

dat ook voor formele excursies mensen niet meer de moeite nemen om vroeg op te staan en naar 231 

een andere stad te reizen. 232 

Ferdinand Schotman zegt dat er wel andere mensen mee worden getrokken. Daar zit een bepaalde 233 

waarde in, gezien ismus er voor alle studenten is. 234 

Linda Gebel zegt dat er bij de excursie naar Den Haag inderdaad niet veel mensen meegingen. Ze 235 

zegt dat de excursie naar Düsseldorf wel twintig leden trok. Ze zegt de indruk te hebben dat het 236 

aantal mensen onvoorspelbaar is. 237 

Borg Muller zegt dat hij afgelopen jaar in de formele commissie zat. Hij zegt dat mensen een hele 238 

dag kwijt zijn, wat de opkomst altijd zal drukken. Maar, een combinatie van een formele en 239 

informele activiteit zoals in Düsseldorf is goed voor de opkomst naar zijn idee. 240 

 241 

Pagina 28 242 

Casper Veenhuysen vraagt of er bij opkomst bij de loterijborrel ook de leden van Mundus gerekend 243 

zijn. 244 

Famke Veenstra zegt dat dit de totale opkomst betreft, inclusief de leden van Mundus. Ze zegt dat ze 245 

alleen bij het BOW-ismusdebat alleen de ismusleden geteld heeft, bij andere activiteiten altijd het 246 

totaal aantal aanwezigen. Ze zegt dit wel te willen veranderen. 247 

Casper Veenhuysen zegt dat het goed is om als standaard aan te nemen dat alleen de leden van 248 

ismus geteld worden. Hij zegt dat Famke Veenstra deze tabel niet meer aan hoeft te passen. 249 

Jeroen Dols vraagt of er bij eetactie: cupcakes het aantal aanwezigen of het aantal verkochte 250 

cupcakes is opgenomen in het verslag. 251 

Linda Gebel zegt dat dit het aantal verkochte cupcakes is. Ze zegt dat er echter niet tien mensen 252 

waren die allemaal acht cupcakes kochten. 253 

 254 

Pagina 30 255 

Irene Wilde vraagt of het een idee is om bij lezingen wat meer info over de spreker in bijvoorbeeld 256 

de titel van het evenement te zetten, of info over voor welke studenten de lezing interessant is. Ze 257 

zegt dat veel leden die niet actief zijn misschien wel zouden komen als er net wat meer info op de 258 

eerste blik te zien is. 259 



Ferdinand Schotman zegt dat dit meegegeven zal worden. 260 

Erik Stoelinga zegt dat er in de beschrijving altijd geschreven staat wat de functie of rol van de 261 

spreker is. 262 

Irene Wilde zegt dat veel mensen die niet actief zijn niet op de evenementen klikken en de 263 

beschrijving lezen. Ze zegt dat hier ook samengewerkt kan worden met docenten. 264 

 265 

Geheel 266 

Ruben Meijerink zegt dat een groot deel van het verslag een beschrijvende functie kent. Hij zegt als 267 

tip mee te willen geven om dit bij het beleidsplan niet te doen. 268 

Famke Veenstra zegt dat het voor nieuwe leden soms wel zinvol kan zijn. 269 

 270 

Stemming jaarverslag XVIIIe bestuur 271 

Ferdinand Schotman legt de stemprocedure uit. 272 

Famke Veenstra leest het quorum voor. 273 

 274 

Aanwezig: 23 275 

Machtiging: 3 276 

Totaal: 26 277 

 278 

Voor: 15 279 

Tegen: 0 280 

Onthouding: 11 281 

Totaal: 26 282 

 283 

Ferdinand Schotman schorst de vergadering om 21.08 uur. 284 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 21.21 uur. 285 

Ferdinand Schotman leest alsnog de feitjes van de dag voor. 286 

 287 

Bespreking financieel jaarverslag XVIIIe bestuur 288 

Casper Veenhuysen vraagt om iets meer uitleg over de rectificatie van het stuk, want dit heeft hij 289 

nog nooit meegemaakt. 290 

Linda Gebel zegt dat ze op een gegeven moment wat foute getallen toegestuurd kreeg. Daarna heeft 291 

ze nog een keer goed gekeken en bleek er een groot aantal fouten in het stuk te staan. Daarom heeft 292 

ze een rectificatie opgesteld. 293 

Casper Veenhuysen vraagt of deze fouten de kascontrolecommissie niet opgevallen is. 294 

Linda Gebel zegt dat de kascontrolecommissie alleen de boekhouding controleert. 295 

Marije Berga zegt dat de boekhouding klopte. 296 

 297 

Pagina 7 298 

Jeroen Dols zegt dat de balans van het kennismakingsweekend mooi is. 299 

 300 

Pagina 12 301 

Marije Berga zegt dat er bij de meerdaagse excursie het aantal leden vergeten is. 302 

Linda Gebel zegt dat dit toegevoegd zal worden. 303 

 304 



Pagina 13 305 

Milan van Amerongen zegt dat er bij de sponsoring twee debiteuren vermeld staan. Hij vraagt hoe 306 

dit ervoor staat. 307 

Linda Gebel zegt sommige sponsoren op het einde van het jaar gefactureerd werden. Het is niet zo 308 

dat deze sponsoren niet binnen de afgesproken termijn betaald hebben, maar de termijn ging over 309 

het einde van het boekjaar heen. Ze zegt de verwachting te hebben dat dit binnen de 310 

betalingstermijn gebeurt. 311 

Ruben Meijerink zegt dat het goed is om te bekijken hoe dit boekhoudkundig voorkomen kan 312 

worden in de toekomst. 313 

 314 

Pagina 18 315 

Milan van Amerongen vraagt of de herberging van de opbrengsten van Mengelmoes contractueel 316 

vastliggen. 317 

Arthur Kampschuur zegt dat dit zo is. Daarnaast acht hij de kans heel klein dat Mundus er eenzijdig 318 

uit stapt. 319 

 320 

Geheel 321 

Ruben Meijerink zegt erg blij te zijn met de behaalde 1000,- euro afbouw. 322 

Ferdinand Schotman vraagt Marije Berga naar voren om de brief van de kascontrolecommissie voor 323 

te lezen. 324 

 325 

Kascontrolebrief 69e ALV der studievereniging ismus, 19 september 2019  326 

Geachte leden van de negenenzestigste Algemene Leden Vergadering der studievereniging ismus, 327 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 328 

het afgelopen jaar. De commissie heeft de controles verspreid over het jaar uitgevoerd en de laatste 329 

van deze controles heeft op 5 september jl. plaatsgevonden. Wij zullen u, door middel van deze brief, 330 

inlichten over nieuwe bevindingen die wij hebben opgedaan in het tweede halfjaar. Na onze controle 331 

zijn er twee aandachtspunten boven komen drijven. Het eerste aandachtspunt betreft foutjes zoals 332 

een foute nummering van de facturen of een foutieve beschrijving in het boekhoudprogramma. Op 333 

aanwijzing van de commissie zijn deze gecorrigeerd en vormen geen onoverkomelijk hiaat in de 334 

boekhouding. Het tweede punt gaat over het ontstane kasverschil van twintig euro. Deze is 335 

zoekgeraakt bij de eetactie tijdens de introductieweek eind augustus, zoals ook beschreven staat op 336 

pagina 15 van het financieel jaarverslag. Er is dus ergens iets fout gegaan en het is zeer jammerlijk 337 

dat dit is gebeurd. Gelukkig heeft de penningmeester hier open over gecommuniceerd met de 338 

commissie en is zij op dit incident na zeer integer met de financiën omgegaan. Verder heeft de 339 

commissie een kloppende boekhouding aangetroffen, zonder voor de alv nu nog onbekende 340 

verrassingen. De commissie keurt daarom, met inachtneming van de bovenstaande zaken, de 341 

boekhouding goed. Wij willen hierbij onze complimenten geven aan de penningmeester voor het 342 

werk wat zij voor de vereniging heeft verricht en de manier waarop ze met de kritieken van de 343 

commissie is omgegaan. Daarnaast willen wij haar opvolger veel succes wensen in het komende jaar. 344 

 345 

Met vriendelijke groet,  346 

Mike van Diemen, Wouter Dreschler & Marije Berga  347 

Kascontrolecommissie 2018-2019 348 

 349 



 350 

Stemming financieel jaarverslag XVIIIe bestuur 351 

Ferdinand Schotman legt de stemprocedure uit. 352 

Famke Veenstra leest het quorum voor. 353 

 354 

Aanwezig: 23 355 

Machtiging: 3 356 

Totaal: 26 357 

 358 

Voor: 15 359 

Tegen: 0 360 

Onthouding: 11 361 

Totaal: 26 362 

 363 

Bestuurswissel 364 

Ferdinand Schotman dechargeert Famke Veenstra uit de functie van commissaris interne 365 

betrekkingen.  366 

Ferdinand Schotman dechargeert Arthur Kampschuur uit de functie van commisaris externe 367 

betrekkingen. 368 

Ferdinand Schotman dechargeert Linda Gebel uit de functie van penningmeester. 369 

Ferdinand Schotman dechargeert Bas Mandos uit de functie van secretaris.  370 

Ferdinand Schotman chargeert Jeroen Mooijman in de functie van voorzitter. 371 

 372 

Jeroen Mooijman dechargeert Ferdinand Schotman uit de functie van voorzitter.  373 

Jeroen Mooijman chargeert Erik Stoelinga in de functie van secretaris. 374 

Jeroen Mooijman chargeert Jet Dunnewind in de functie van penningmeester. 375 

Jeroen Mooijman chargeert Rose Snijders in de functie van commissaris interne betrekkingen. 376 

Jeroen Mooijman chargeert Boris de Geest in de functie van commissaris externe betrekkingen. 377 

 378 

Jeroen Mooijman zegt dat de ALV getrakteerd wordt op een drankje, te weten bier, fris of wijn, op 379 

kosten van het nieuwe bestuur.  380 

Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 22:00.  381 

Jeroen Mooijman heropend de vergadering om 22:19. 382 

 383 

Verkiezing kascontrolecommissie 384 

Jeroen Mooijman zegt dat er geen sollicitaties via de mail zijn binnengekomen.  385 

Jeroen Mooijman vraagt of er van binnen de ALV nog mensen zich willen kandideren.  386 

Vanuit de ALV willen zich drie personen kandideren.  387 

Jeroen Mooijman nodigt Marije Berga uit om zichzelf te presenteren. 388 

 389 

Marije Berga zegt dat ze hier net ook al stond om de brief van de kascontrolecommissie voor te 390 

lezen, aangezien ze hier vorig jaar ook al in zat. Ze zegt dat ze penningmeester is geweest van ismus, 391 

en normaal gesproken op tijd komt.  392 

Jeroen Mooijman vraagt of er nog vragen zijn. 393 



Ruben Meijerink vraagt of er nog een specifieke reden is dat Marije Berga lid wilt worden van de 394 

kascontrolecommissie. 395 

Marije Berga zegt dat er vorig jaar een draaiboek is gemaakt voor het controleren van de 396 

penningmeester en dat ze dit draaiboek ten uitvoer wilt brengen.  397 

Irene Wilde vraagt of de kascontrolecommissie ook zal controleren hoeveel cupcakes er worden 398 

verkocht.  399 

Marije Berga zegt dat dit de taak van de penningmeester is.  400 

Bas Mandos vraagt wat Marije Berga gaat doen als blijkt dat op het schip van de 401 

kascontrolecommissie twee kapiteins aanwezig zijn.  402 

Marije Berga zegt dat ze beide kapiteins er af zou gooien.  403 

Irene Wilde vraagt of Marije Berga haar BSA al heeft behaald. 404 

Marije Berga zegt van wel. 405 

Jeroen Mooijman bedankt Marije Berga.  406 

 407 

Jeroen Mooijman nodigt Milan van Amerongen uit om zich te presenteren aan de ALV. 408 

Milan van Amerongen zegt dat hij het hele jaar vol bewondering naar de kascontrolecommissie heeft 409 

gekeken en zich heeft afgevraagd of het iets voor hem zou zijn. Hij zegt dat hij te verlegen was om te 410 

solliciteren middels een brief en graag wilde kijken hoe de avond zou verlopen en of het nieuwe 411 

bestuur zou worden ingehamerd. Hij hoorde in de wandelgangen dat er werd gezocht naar nieuwe 412 

leden voor de kascontrolecommissie. Hij is oud penningmeester en lid van de kascontrolecommissie 413 

bij zijn sportvereniging.  414 

Jeroen Mooijman vraagt of er nog vragen zijn. 415 

Jelmer Bruurs vraagt of de naam die de sportvereniging in kwestie heeft opgebouwd impact zal 416 

hebben op zijn kandidaatstelling.  417 

Milan van Amerongen zegt dat hij denkt van niet. 418 

Jelmer Bruurs zegt dat hij iets had gehoord over misstanden bij het honkbal. 419 

Milan van Amerongen zegt dat hij daar van geleerd heeft en dat hij de penningmeester kan helpen 420 

om soortgelijke situaties te voorkomen.  421 

Arthur Kampschuur vraagt of Milan van Amerongen nog ideeën heeft voor eetacties. 422 

Milan van Amerongen zegt van niet.  423 

Jeroen Mooijman bedankt Milan van Amerongen 424 

 425 

Jeroen Mooijman nodigt Casper Veenhuysen uit om zich te presenteren aan de ALV. 426 

Casper Veenhuysen zegt dat hij Casper is, zesdejaars student is en dat zijn verhaal lijkt op dat van 427 

Milan. Hij was namelijk te verlegen om zich middels een brief te kandideren, maar het leuk zou 428 

vinden om toch naar de ALU en de KAAL te kunnen gaan. Casper zegt dat hij al eerder 429 

kascontrolecommissie en penningmeester is geweest.  430 

Jeroen Mooijman vraagt of er nog vragen zijn. 431 

Borg Muller vraagt of een druk op een oranje knop problemen op gaat leveren voor Casper 432 

Veenhuysen. 433 

Casper Veenhuysen zegt van niet. 434 

Ruben Meijerink vraagt hoe Casper van plan is om internationals te betrekken bij de 435 

kascontrolecommissie.  436 

Casper Veenhuysen zegt dat hij dat niet van plan is, op geen enkele manier en nul procent. Hij wilt 437 

wel pre-masters betrekken. 438 



Jeroen Dols vraagt hoe Casper zou omgaan met een internationale kapitein op een schip.  439 

Casper Veenhuysen slaat de vraag over. 440 

Ferdinand Schotman vraagt wat de mening van Casper is over Oekraïne.  441 

Casper Veenhuysen zegt dat Oekraïne een mooi land is en als er nog een post over is hij die dan daar 442 

ook voor zal willen gebruiken.  443 

Jeroen Mooijman bedankt Casper Veenhuysen.  444 

 445 

Jeroen Mooijman zegt dat er gestemd zal worden over de instelling van Marije Berga, Casper 446 

Veenhuysen en Milan van Amerongen als kascontrolecommissie.  447 

Jeroen Mooijman vraagt of dit per acclamatie kan. 448 

Jelmer Bruurs zegt dat er procedureel gezien wel gesloten gestemd moet worden. 449 

Ferdinand Schotman zegt dat Jelmer Bruurs gelijk heeft. 450 

 451 

Stemming kascontrolecommissie 452 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit. 453 

Jet Dunnewind meldt dat David van Gils is vertrokken en Jelmer Bruurs is gearriveerd. Hiermee 454 

vervalt de machtiging van Jelmer Bruurs ten opzichte van Irene Wilde. Jet Dunnewind leest het 455 

quorum voor. 456 

 457 

Stemgerechtigden aanwezig: 23 458 

Stemgerechtigden machtigingen: 2 459 

Stemgerechtigden totaal: 25 460 

 461 

 462 

Jeroen Mooijman zegt dat de kascontrolecommissie zal bestaan uit Marije Berga, Casper 463 

Veenhuysen en Milan van Amerongen. 464 

 465 

WVTTK 466 

 467 

- 468 

 469 

Rondvraag 470 

Teun Roeleven vraagt of ze het oude bestuur mag bedanken en of ze het nieuwe bestuur succes mag 471 

wensen 472 

Vera Koppelman vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid en het nieuwe bestuur 473 

succes mag wensen.  474 

Fenne Saalmink vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het oud bestuur mag bedanken 475 

voor het afgelopen jaar. Tevens vraagt ze of het nieuwe bestuur succes mag toewensen tijdens 476 

stapavonden en brakke ochtenden.  477 

Ferdinand Schotman of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, zijn mede-bestuursgenoten mag 478 

bedanken voor het afgelopen jaar waarvan hij blij is dat het er op zit. Verder vraagt hij of hij het 479 

nieuwe bestuur succes mag wensen, Jeroen Mooijman succes mag wensen met het vinden van zijn 480 

hamer, Erik Stoelinga succes mag wensen met het uitwerken van de notulen en of hij aan Jeroen 481 

Mooijman mag vragen wie de invaller van Pec Zwolle was die tegen RKC vijf keer scoorde en of 482 

Jeroen de naam van deze speler kan spellen.  483 



 484 

Irene Wilde vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze trots op Marije Berga mag zijn 485 

dat de campagne gewerkt heeft. Verder vraagt ze of ze het oud bestuur hartelijk mag bedanken en 486 

met name Arthur Kampschuur mag bedanken voor het voortzetten van de functie van commissaris 487 

externe betrekkingen, of ze het nieuwe bestuur veel plezier mag wensen en met name Boris de 488 

Geest veel succes en plezier toe mag wensen. 489 

Famke Veenstra vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, haar mede-oudbestuursleden mag 490 

bedanken voor het afgelopen jaar dat leuk was en niet leuk, maar ook leuk. Tevens vraagt ze of ze 491 

het opvolgend bestuur mag bedanken voor het feit dat ze dit zijn gaan doen en het nieuwe bestuur 492 

succes mag wensen, en dan met name Rose Snijders.  493 

Linda Gebel vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze haar oud-bestuursgenootjes mag 494 

bedanken voor het leuke jaar dat niet heel leuk  maar ook leuk was, en of ze het het huidige bestuur 495 

succes mag wensen. Verder vraagt ze of ze een shoutout mag doen naar Jet Dunnewind en haar 496 

succes mag wensen met haar jaar en dat ze zelf altijd beschikbaar zal zijn voor vragen, net als twee 497 

andere oud-penningmeesters. Ten slotte vraagt ze of ze iedereen mag uitnodigen om een pilsje te 498 

doen in de stad. 499 

Milan van Amerongen vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken voor haar inzet van afgelopen 500 

jaar en het plezier dat ze er uit hebben gehaald. Verder wilt hij het nieuwe bestuur plezier en succes 501 

wensen en zijn mede kascontrolecommissieleden een goed jaar en een goede samenwerking 502 

toewensen. Ten slotte vraagt hij aan Rose Snijders wat haar lievelingskleur is. 503 

Casper Veenhuysen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en voor de verkiezing van twee 504 

geweldige kascontrolecommissieleden en hemzelf. Hij vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken 505 

voor haar harde werk en aan Arthur vraagt hij of ze nog een keer gaan koffie zuipen bij Arthur thuis. 506 

Verder wilt hij Boris iets onsmakelijks vragen, aan Jet vragen of er aardbeiencake verwacht kan 507 

worden en aan Rose vragen of ze uit Twente of uit de Achterhoek komt. Tevens wilt hij Jeroen 508 

Mooijman vragen of hij als echte Arnhemmer weet welke eenheid als eerste Arnhem bereikte in 509 

1814.  510 

Ruben Meijerink vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken voor het bestuursjaar en het nieuwe 511 

bestuur succes mag wensen met het nieuwe jaar en ze sterkte wensen komende maandag. Hij vraagt 512 

of hij als punt van orde mag stellen dat van de afgelopen tien bestuursleden er zes uit een door hem 513 

begeleid introductie groepje komen en hij vraagt zich af wat het effect daarvan is. Verder wil hij aan 514 

Boris en Erik vragen of ze spijt hebben van het brassen van zijn pedelstaf. Ten slotte vraagt hij aan 515 

Erik, Jet en Jeroen of ze het liedje uit hun introductie willen zingen.  516 

Bas Mandos vraagt of hij Erik sterkte mag wensen met wat nu komen gaan. Vervolgens vraagt hij of 517 

hij de ALV mag bedanken voor de ALV en voor de aanwezigheid en de input bij de stemmingen. Hij 518 

vraagt ook of hij zijn mede-bestuursgenoten mag bedanken voor het afgelopen jaar aangezien hij 519 

zich bij vlagen vermaakt heeft, wat voor zijn doen erg positief is. Tevens vraagt hij of het nieuwe 520 

bestuur het ismuslied kan vertolken, of hij iedereen die hem succes heeft gewenst met het 521 

notuleren mag bedanken en of hij zijn teleurstelling mag uitspreken naar de kandidaten van de 522 

kascontrolecommissie voor het feit dat de serieuze vragen vanuit de ALV niet al te serieus werden 523 

beantwoord. Ten slotte vraagt hij of hij de lustrumcommissie mag bedanken en het daarbij mag 524 

laten. 525 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV waar hij eigenlijk niet echt bij 526 

aanwezig was. Verder vraagt hij of het voorgaande bestuur mag bedanken en complimenteren voor 527 



hoe ze zich herpakt hebben tijdens het jaar. Hij vraagt of hij het volgende bestuur succes mag 528 

wensen en dan in het bijzonder zijn introductiekindjes die allen een statutaire functie hebben.  529 

Marije Berga vraagt of ze het huidige bestuur succes en wijsheid mag toewensen en of ze mag 530 

benadrukken dat ook zij intro-ouder was van drie bestuurders. Verder wilt ze het oud bestuur 531 

bedanken voor haar inzet en toewijding, de oud-oud bestuurders voor hun aanwezigheid en ook het 532 

oud-oud-oud bestuur mag bedanken voor het feit dat ze aanwezig was. Ten slotte vraagt ze aan 533 

Jeroen Mooijman of hij ook de vorige club weet van de door Ferdinand bedoelde spits en wie de 534 

huidige Deense spits is van die club.  535 

Arthur Kampschuur vraagt of hij iedereen mag bedanken voor haar komst, of hij het 19e bestuur 536 

succes mag wensen en dan vooral Boris en of hij het oud bestuur mag bedanken.  537 

Borg Muller vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de snelle en gezellige ALV, of hij het oude 538 

bestuur mag bedanken voor de gezellige sfeer die hij elke dag op de ismuskamer ervoer, en of hij zijn 539 

waardering mag uitspreken voor de oud-bestuursleden die hij eerst eng vond maar nu mee 540 

“getrouwd” is. Verder vraagt hij of hij mag uitspreken dat hij teleurgesteld is in Caspers houding 541 

tegenover de oranje knop. Ten slotte vraagt hij Jeroen in welk land vrouwen op deze datum 542 

kiesrecht kregen. Daarbij vraagt hij Jeroen tot welk park Nikita Chroetsjov toegang werd ontzegd op 543 

deze datum.  544 

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het huidige bestuur mag feliciteren met 545 

haar aanstelling en het oud bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar, dat hij niet beter had 546 

kunnen doen. Verder wilt hij Jet vragen wat haar favoriete vlaai is en of we die komend jaar op de 547 

kamer kunnen terugzien en vraagt hij of hij mag bednadrukken dat vlaai taart is maar taart geen 548 

vlaai, of andersom. Ten slotte vraagt hij aan Arthur of die het zojuist door hem kapot gegooide glas 549 

kan opruimen en Jeroen wie gisteren is uitgeroepen tot best debater van de algemene politieke 550 

beschouwingen.  551 

Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud bestuur mag bedanken voor 552 

het superleuke vorige jaar en of hij het huidige bestuur superveel succes mag wensen met het 553 

komende jaar.  554 

Julian de Batz vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het oud bestuur mag bedanken 555 

voor haar inzet en of hij ze plezier mag wensen met de nieuw gevonden vrije tijd. Ten slotte vraagt 556 

hij of  hij het nieuwe bestuur mag bedanken voor het bier en hij ze mag feliciteren en succes 557 

wensen.  558 

Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud bestuur mag bedanken en 559 

dan met name Arthur, of hij Irene mag bedanken voor haar succeswens en tegen Ruben mag zeggen 560 

dat hij geen spijt heeft van het brassen van diens pedelstaf.  561 

Rose Snijders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en voor alle lieve woorden. Ze vraagt 562 

of ze het oud bestuur en dan met name Famke mag bedanken, of ze Milan mag antwoorden met dat 563 

haar lievelingskleur oranje is en ten slotte of ze Casper mag antwoorden dat ze uit Twente komt.  564 

Jet Dunnewind vraagt of ze de ALV mag bedanken voor alle succeswensen, of ze haar intro ouders 565 

mag bedanken voor de goede opvoeding, of ze het oude bestuur mag bedanken voor het bestuur 566 

zijn en Linda mag bedanken voor de inwerking. Verder vraagt ze of ze Jeroen Dols mag antwoorden 567 

met dat haar favoriete vlaai aardbeienvlaai is en dat ze zal kijken naar de mogelijkheden om deze te 568 

serveren. Ze vraagt of ze Casper er aan mag herinneren dat maandag de eetactie taart is en of ze de 569 

kascontrolecommissie mag bedanken voor aankomend jaar.  570 



Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud bestuur mag bedanken voor 571 

haar inzet en Ruben mag antwoorden met dat hij ook geen spijt heeft van het brassen van diens 572 

pedelstaf.  573 

Jeroen Mooijman vraagt of hij ten eerste de nieuwe kascontrolecommissie mag bedanken voor haar 574 

sollicitatie en mag feliciteren met haar aanstelling. Hij vraagt of hij zijn voorgangers en dan met 575 

name Ferdinand mag bedanken voor het afgelopen jaar aangezien ze het supergoed gedaan hebben, 576 

wat te zien is aan het feit dat het jaarverslag en financieel jaarverslag er snel doorheen zijn gegaan. 577 

Verder vraagt hij of hij Ferdinand mag beantwoorden met dat de voornaam van de spits Reza is en 578 

dat hij de achternaam niet kan spellen. Hij vraagt of hij Casper mag antwoorden met dat hij niet 579 

oorspronkelijk uit Arnhem maar uit Duiven komt en de vraag niet kan beantwoorden aangezien hij 580 

niet eens weet welke oorlog er toen was. Hij vraagt of hij Marije mag antwoorden met dat de club 581 

Heerenveen is, wiens nieuwe spits Odgaard heet. Hij vraagt of hij Borg mag antwoorden met dat hij 582 

gokt dat het park Central Park is en het land dat vrouwenkiesrecht kreeg Duitsland is. Verder vraagt 583 

hij of hij Jeroen Dols mag antwoorden met dat hij diens vraag had kunnen beantwoorden als hij het 584 

niet druk had gehad met andere zaken, maar dat hij Rob Jetten gokt. Ten slotte vraagt Jeroen 585 

Mooijman of hij Ruben mag antwoorden door in zang, tezamen met Jet en Erik, te vermelden dat het 586 

een andere trein is, te weten de politicolocomotief.  587 

 588 

Sluiting 589 

Jeroen Mooijman sluit de vergadering om 23:04.  590 


